## 秦婉芬 Sally



## 個人簡介

Sally 在民間機構從事 26 年後退下全職工作,也結束了最後 15 年在大陸農村的社區發展工作歷程。退休前,Sally 在香港一間推動永續生活名為「社區伙伴」的基金會擔任農村項目統籌,與團隊併肩在中國西南省份開展合作伙伴和項目。為推動永續生活的思考和實踐,項目組恆常籌辦村民之間的學習交流工作坊,涉足社區調查、生態農耕、傳統文化、與大地連結、人際溝通、個人靈修等議題,而在這些工作坊中,Sally 都廣泛參與其中,並擔當協作者角色。Sally 現時安身鄉村,與村民鄰里繼續同行,踐學永續生活,並擔任民間機構顧問及工作坊導師。

2005-2009	南區扶輪社漢達國際計劃有限公司四川農村社區痲瘋康復項目統籌
2009-2012	社區伙伴汶川地震重建項目經理
2014-2016	社區伙伴四川社區項目經理
2017-2018	社區伙伴四川及雲南農村項目經理
2019	社區伙伴四川、雲南、廣西及貴州農村項目統籌
2020-2021	參與本地鄉村社區多項永續生活實踐
2020至今	本地婦女組織自由顧問及工作坊導師
2022至今	永續社區學院「永續社區證書課程」社區協作單元導師
2023至今	四川公益機構農村兒童鄉土教育義務顧問

## **Sally CHUN**



## **Personal Profile**

Sally Chun has retired from her 26 years of NGO work, with the last 15 years dedicating to rural community development in mainland China. In her last capacity as the project coordinator of the rural programme with Partnerships for Community Development, a local foundation working for sustainable living, Sally worked with her team to develop partners and programmes in the southwestern part of China. In the process, thematic workshops including community study, eco-agriculture, connection with Nature, group communication were oganised, and Sally facilitated widely in them. Now, living in a village, she continues to learn and practice sustainable living with fellow villagers. She also works with various NGOs as consultants and workshop facilitators.

2005-2009	Programme coordinator of a leprosy rehabilitation project in rural Sichuan at
	RCHKS-Handa Projects International Limited
2009-2012	Wenchuan earthquake rehabilitation programme manager at Partnerships for
	Community Development (PCD)
2014-2016	Sichuan community programme manager at PCD
2017-2018	Sichuan and Yunnan rural programme manager at PCD
2019	Rural programme coordinator at PCD
2020-2021	Participation in multiple local rural initiatives of sustainable living
2020 to date	Freelance consultant and workshop facilitator for local women organisations
2022 to date	Teacher of the Community Partnerships module under the "Certificate in
	Sustainable Communities" programme of the Academy for Sustainable
	Communities
2023 to date	Voluntary consultant on children's rural education for social work
	organisation in Sichuan